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Nu står foråret og sejlsæsonen foran os, men i skyggen af Corona-virussen. 

Vi har netop afviklet vores første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen - og det 

foregik elektronisk af samme årsag. Der kommer snart et fyldigt referat på klubbens 

hjemmeside. 

Der er dog nogle temaer fra vores møde, jeg allerede nu vil løfte sløret for; 

1. Coronavirus risikerer at påvirke vores kapsejladssæson, specielt her i foråret. 

Hvordan og hvor meget, er selvfølgelig uklart. Vi vil i bestyrelsen følge dette, og 

løbende have en dialog med de arrangerende klubber om, hvordan vi forholder os. 

2. Opfølgning på sejlerdag ved vores generalforsamling. Vi fik rigtigt mange gode 

indspil med hjem, som vi har behandlet grundigt. Vi mener ikke, at vi kan sætte strøm 

til det hele på én gang. Vi har derfor valgt at starte op med at rulle skinnerne ud til 2 

udvalg; nemlig Kommunikationsudvalg og IT/Teknik-udvalg. 

Vi har allerede aftalt to ekstra bestyrelsesmøder i april, hvor vi behandle disse emner 

yderligere. Vi forventer at komme med flere konkrete tiltag på de to udvalg i 

forlængelse af disse bestyrelsesmøder. 
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